



成長希望基金會
CHANGING
YOUNG LIVES
FOUNDATION

2023 年度「成長希望獎學金」

申請須知

一. 理念

「成長希望獎學金」為在非學術領域才藝上極具潛質，但礙於家庭經濟因素而無法進一步發展所長的學生而設，以鼓勵及幫助他們持續發展才藝天賦，活出更豐盛的人生。

二. 申請資格

- 來自基層家庭 (例如：綜援或低收入家庭) 的中一至中五學生；
- 在美術/設計、音樂/表演藝術、體育運動/競藝方面擁有天賦；
- 已具備相關才藝的認可資歷，並希望進一步學習發展；
- 有關才藝領域需有客觀評核機制 (例如：公開考試、評級制度或修讀證書)；
- 申請人沒有同時獲取其他與才藝發展相關的獎學金、助學金或津貼；
- 必須由學校推薦；及
- 得獎者必須參與最少一項由本會舉辦之社區服務或公益活動。

三. 評審機制

- 由「成長希望獎學金」委員會審理所有申請及批出獎學金之金額。
- 每位成功申請人所獲之獎學金上限為港幣壹萬元正。
- 「成長希望獎學金」委員會擁有所有審批獎學金事宜之最終決定權。

四. 發放形式

獎學金以劃線支票形式發放，支票抬頭人為獎學金得主本人。

五. 申請、公佈結果及頒授時間

- 2023 年度「成長希望獎學金」截止申請日期為 **2023 年 7 月 14 日**。
- 得獎者所屬學校將於 2023 年十月初前收到本會的書面通知，以及有關領取獎學金事宜的安排。



成長希望基金會
CHANGING
YOUNG LIVES
FOUNDATION

六. 申請程序

- 下載及填妥 2023 年度「成長希望獎學金」申請表格
<https://cn.cylf.org.hk/service/talent-development-scholarship/>
 - 學校提名表格 (由學校填寫)
 - 學生申請表格 (由申請人填寫)
- 填妥並已簽署及蓋章的學校提名表格及學生申請表格，連同相關才藝證明之副本，於截止申請日期前郵寄至九龍白田邨健田樓低層 3 樓。請於信封上註明申請 2023「成長希望獎學金」。

七. 備註

- 每間學校提名學生名額上限為 2 人；
- 曾成功申請本獎學金的學生，可再度申請；
- 所有資料不全的申請概不受理；
- 申請表及所提交的文件概不退還；
- 申請人所提供的資料只供申請獎學金之用，本會對有關資料絕對保密，並於審批程序完成後銷毀。

八. 查詢

電話：23193006 譚小姐 或 23193001 黃小姐

電郵：chloe.tam@cylf.org.hk / shirley.wong@cylf.org.hk



成長希望基金會
CHANGING
YOUNG LIVES
FOUNDATION

2023 CYLF Talent Development Scholarship Application Guidelines

1. Objective

The "CYLF Talent Development Scholarship" aims to support under-resourced secondary students to continually develop their non-academic talents and encourage them to realize their full potential for living their lives to the fullest.

2. Eligibility

- Underprivileged Secondary 1 to 5 students (e.g. CSSA recipients or low income families);
- Talented in Arts/Design, Music/Performing Arts, Sports/Games,
- With recognized qualifications for talents dedicated to advancement;
- Talents for application must be assessable by recognized institutes (e.g. public examination, grading system or certificate of accreditation etc.);
- Applicants do not concurrently accept other scholarships, bursaries or grants related to talent development;
- Must be nominated by school; and
- Awardees are required to participate in at least one community service or charity event organized by Changing Young Lives Foundation.

3. Deliberation

- Eligible applications and the amount awarded will be reviewed by the CYLF Talent Development Scholarship Committee.
- Maximum scholarship amount per awardee is **HK\$10,000**.
- The CYLF Talent Development Scholarship Committee reserves the rights of final decision.

4. Issue of Scholarship

The scholarship will be issued in crossed cheque payable to the Scholarship recipient.



成長希望基金會
CHANGING
YOUNG LIVES
FOUNDATION

5. Timeline for application, announcement of results and award presentation

- The application deadline is **14 July 2023**.
- Schools of all awardees will be noticed in written along with details of the arrangement of award presentation by Early October 2023.

6. Application Procedure

- Download and complete the CYLF Talent Development Scholarship 2023 online application forms at <https://www.cylf.org.hk/service/talent-development-scholarship/>
 - **School Nomination Form** (to be filled out by the school)
 - **Student Application Form** (to be filled out by the applicant)
- The **completed, signed and stamped School Nomination Form and Student Application Form, together with the copies of the proof of talent qualifications** should be posted to **Changing Young Lives Foundation, LG3, Kin Tin House, Pak Tin Estate, Kowloon** on or before the application deadline. Please indicate "Application for the CYLF Talent Development Scholarship 2023" on the envelope.

7. Remarks

- Each school can nominate a maximum of TWO students;
- Past awardees can submit application again;
- All applications with incomplete information will not be considered;
- All submitted application forms and documents will not be returned;
- The information provided by the schools and applicants will only be used for the purpose of the Scholarship application. All information will be treated in the strictest confidence and destroyed after deliberation.

8. Enquiry

Phone: 23193006 (Ms. Tam) / 2319 3001 (Ms. Wong)

Email: chloe.tam@cylf.org.hk / shirley.wong@cylf.org.hk